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Abstract (en)
The bed base (1) is made with three separate zones (7,9,10) between the head and foot ends of the bed - a central zone (7) with springs (8) to
support a person's back and shoulders, and two end zones with slats (9,10) to support the head and feet. The springs (8) are linked by connectors
(13) to form a unitary structure. The mattress is designed to be used on one side only. It has inner springs held inside a frame of a foam material,
and padding made e.g. from coconut fibres and polyester foam.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un sommier de lit & lattes ainsi qu'un matelas pour un tel sommier. Le sommier est caractérisé en ce qu'il comprend,
dans sa direction longitudinale, trois zones distinctes (7, 9, 10) comprenant une zone centrale (7) destinée a soutenir le dos et les épaules d'une
personne et constituée d'une carcasse a ressorts de compression (8) et deux zones extrémes opposées (9, 10) a lattes (2) destinées a supporter
respectivement la téte et les pieds de la personne. L'invention trouve application dans le domaine de la literie. <IMAGE>
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